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     PROTOKÓŁ Nr 5/2016 
z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 26 kwietnia 2016 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 13.00 – 14.00. 

Prowadzący posiedzenie: IRENA TISZUK – Przewodnicząca Komisji. 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Obecni: 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

     - TISZUK IRENA (Przewodnicząca) 

     - PAC JERZY 

     - PUCHALSKI JAN WALENTY 

     - SIEMIENIUK SŁAWOMIR 

2. Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

3. Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

4. Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA 

 

Lista obecności członków Komisji  stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu.  

Na początek, Przewodnicząca Komisji radna IRENA TISZUK  powitała wszystkich 

obecnych i przedstawił następujący porządek posiedzenia: 

Porządek posiedzenia:  
1. Zaopiniowanie materiałów na XV Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski zwołaną na dzień 28 

kwietnia 2016 r.: 

a)  Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2015 dla Gminy Bielsk Podlaski; 

b) Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2015 rok, z wykonania planu finansowego 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Augustowie za 2015 rok oraz informacja o stanie mienia 

komunalnego Gminy Bielsk Podlaski i jego rozdysponowaniu w 2015 roku; 

c) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji 

kultury za 2015 rok; 

d) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok; 

e) Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru formularza informacji w sprawie  podatku od 

nieruchomości, rolnego, leśnego i formularzy deklaracji na podatek od nieruchomości, rolny i 

leśny; 

f) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu; 

g) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu; 

h) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

i) Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2015 

rok. 

2. Sprawy bieżące. 

 

 Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że są przygotowane do rozpatrzenia 

dodatkowe projekty uchwał: 

- w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim, 

- w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych stanowiących własność 

Gminy Bielsk Podlaski. 

Ponieważ w planie pracy Rady Gminy kolejna sesja jest przewidziana dopiero w czerwcu, 

zwróciła się z prośbą o wprowadzenie tych punktów do porządku najbliższej sesji.   
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Do pkt 1a) 

Ocena zasobów pomocy społecznej za 2015 rok dla Gminy Bielsk Podlaski, stanowi 

Załącznik Nr 3 do protokołu.  

 Wójt Gminy RAISA RAJECKA  przypomniała, że zgodnie z obowiązującymi 

przepisami ocenę zasobów pomocy społecznej przedstawia się Radzie Gminy każdego roku. 

Jeśli będzie taka potrzeba, ocenę przedstawi na sesji Kierownik GOPS – Pani BARBARA 

CAR.   
 Radni nie zgłosili  pytań i uwag, a przedłożoną informację zaopiniowali pozytywnie. 
 

Do pkt 1b) 
 Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2015 rok, z wykonania planu 

finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Augustowie za 2015 rok oraz informacja o stanie 

mienia komunalnego Gminy Bielsk Podlaski i jego rozdysponowaniu w 2015 roku, stanowi 

Załącznik Nr 4 do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa 

wydała pozytywną opinię o przedłożonym sprawozdaniu (uchwała Nr II-00321-1/16 z dnia 

11.03.2016 r.). Dodała, że sprawozdanie będzie podstawą przyjęcia uchwały w sprawie 

absolutorium za 2015 rok. 

 Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 Sprawozdanie radni zaopiniowali pozytywnie.  

 

Do pkt 1c)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego instytucji kultury za 2015 rok,  stanowi Załącznik Nr 5 do 

protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.   

Projekt uchwały radni zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1d)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2016 rok - 

stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu.  Propozycje zmian omówiła Skarbnik Gminy – 

NADZIEJA SOKOŁOWSKA. Dodatkowo przedstawiła wniosek Wójta Gminy, stanowiący 

Załącznik Nr 7 do protokołu, w sprawie  zmiany nazwy zadania inwestycyjnego z załącznika 

Nr 3 poz. 9 do uchwały Nr XIV/77/2016 Rady Gminy z dnia 31 marca 2016 r. w sprawie zmian 

w budżecie gminy na 2016 rok. Dotychczasowa nazwa zadania „Budowa przepustu przez rzekę 

Bronka w obrębie gruntów wsi Brześcianka” zostaje zmieniona na „Budowa przepustu 

rurowego na cieku spod Grabowca”. Pani Skarbnik wyjaśniła, że zmianę nazwy zasugerował 

Wojewódzki Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych, aby dostosować nazewnictwo do 

przepisów prawa wodnego i budowlanego. Stosowną poprawkę radni otrzymali przed 

posiedzeniem komisji. Uprzedziła też, że projekt uchwały może być przed sesją uzupełniony o 

środki, jakie mają wpłynąć na wypłatę akcyzy, której  termin wypłaty upływa z końcem 

kwietnia br. W sprawie akcyzy wydano ponad tysiąc decyzji. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag i pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali 

projekt uchwały. 

 

Do pkt 1e)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący określenia wzoru formularza informacji w sprawie 

podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego i formularzy deklaracji na podatek od 

nieruchomości, rolny i leśny - stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. Skarbnik Gminy – 

NADZIEJA SOKOŁOWSKA wyjaśniła, że uchwała w sprawie przyjęcia formularzy była 

przyjmowana w październiku br., jednak Regionalna Izba Obrachunkowa wskazała błąd w 

pozycji, która w zasadzie w Gminie Bielsk Podlaski nie ma zastosowania, ale poprawka musi 

być  wprowadzona.  

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali 
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pozytywnie. 

 

Do pkt 1f)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Bielskiemu - stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu. Skarbnik Gminy NADZIEJA 

SOKOŁOWSKA poinformowała, że przyjęcie uchwały w tej sprawie jest niezbędne do 

zawarcia porozumienia dotyczącego budowy drogi. Przedłożony projekt uchwały dotyczy 

dofinansowania trzech inwestycji drogowych: 

- Przebudowa drogi powiatowej Piliki-Pietrzykowo-Bolesty-Skrzypki Duże-Skrzypki 

Małe-Truski, 

- Przebudowa drogi powiatowej Bielsk Podlaski-Hryniewicze Duże, 

- Modernizacja drogi powiatowej odcinek Parcewo-Orla (do granicy administracyjnej 

Gm. Bielsk Podlaski). 

Radni nie zgłosili pytań i uwag, projekt uchwały radni zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1g)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Podlaskiemu stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że projekt uchwały dotyczy inwestycji 

realizowanej przez samorząd Województwa Podlaskiego polegającej na budowie ciągu pieszo-

rowerowego w ciągu drogi wojewódzkiej Bielsk Podlaski-Hajnówka-Białowieża – granica 

państwa na odcinku od drogi krajowej Nr 66 do początku wsi Hołody. Inicjatywa w tej sprawie 

powstała na spotkaniu dot. bezpieczeństwa w województwie podlaskim, w którym uczestniczyli 

przedstawiciele województwa, Wójt, Burmistrz i Starosta Bielski. W planie jest sfinansowanie 

dokumentacji technicznej przez Miasto i Gminę, a całość zostanie zrealizowana przez 

Województwo  w latach 2017-2018. O kwocie, jaką trzeba będzie zapłacić za dokumentację 

zdecyduje przetarg.  W przedłożonym projekcie uchwały ujęto kwotę dofinansowania przez 

Gminę w wys. 80.000 zł. Początkowo Gmina miała wygospodarować na ten cel 92 tys. zł, ale 

po negocjacjach kwota została zmniejszona do 80 tys. zł. Opracowane szacunki opierają się na 

cenach białostockich, natomiast miejscowi projektanci, którzy przystąpią do przetargu  mogą 

mieć niższe ceny. Pani Wójt zwróciła się do radnych o zaakceptowanie tej propozycji i 

skorzystanie z oferty samorządu Województwa. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali jednogłośnie 

pozytywnie. 

 

Do pkt 1h)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk 

Podlaski, stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu. Wniosek omówiła Wójt Gminy RAISA 

RAJECKA. Wyjaśniła, że proponowana zmiana w ostatnio przyjętej uchwale polega na 

wprowadzeniu zapisu o publikacji uchwały w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Podlaskiego. Takie stanowisko zajął Podlaski Urząd Wojewódzki uznając, że program opieki 

nad zwierzętami jest aktem prawa miejscowego. Pani Wójt dodała, że podczas podejmowania 

poprzedniej uchwały takiego wymogu nie było, teraz należy taką poprawkę wprowadzić. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali jednogłośnie 

pozytywnie. 

 

Do pkt 1i)  
Pismo Wójta Gminy przedkładające sprawozdanie z realizacji programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi i organizacjami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

za 2015 rok, stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu. Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

przypomniała, że jest to dokument przedkładany Radzie Gminy co roku. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że Komisja Budżetu, Gospodarki 

Komunalnej i Przestrzennej zaproponowała, aby w przyszłym roku ogłosić konkurs dla 
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organizacji pozarządowych na realizację zadań, co pozwoli na przeznaczenie z budżetu gminy 

środków na dofinansowanie ich działalności, pod warunkiem, że projekty zostaną prawidłowo 

przygotowane. 

Radna IRENA TISZUK powiedziała, że w wykazie stowarzyszeń wpisane jest 

Towarzystwo RAJ z siedziba w Rajsku, ale faktycznie organizacja ta nie funkcjonuje w tym 

miejscu. Pani Wójt wyjaśniła, że Gmina nie może sama zaktualizować rejestru, który prowadzi 

Starostwo Powiatowe. Wniosek w tej sprawie może być złożony przez Zarząd Towarzystwa. 

Radni nie zgłosili innych pytań i uwag, a sprawozdanie zaopiniowali j pozytywnie. 

 

 Po rozpatrzeniu projektów uchwał doręczonych radnym i przewidzianych w porządku 

sesji, Pani Wójt przedstawiła 2 dodatkowe te maty: 

1) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Bielsku Podlaskim stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu ; 

- Pani Wójt odczytała pismo Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego zawiadamiające o 

wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia  nieważności  § 4 ust. 2 i 

ust. 3 oraz § 10 Statutu uchwalonego w marcu 2016 r. Zastrzeżenia organu nadzoru 

dotyczyły formy nawiązania stosunku pracy z Kierownikiem GOPS oraz podmiotów 

sprawujących nadzór w zakresie realizowanych przez GOPS zadań własnych gminy 

oraz zleconych z zakresu administracji rządowej. Pani Wójt dodała, że w ubiegłym roku 

podczas kontroli przeprowadzonej przez pracowników Wydziału Spraw Społecznych 

PUW takich zastrzeżeń nie stwierdzono, a inne samorządy, w tym Miasto Bielsk 

Podlaski mają w swoich statutach takie same zapisy. Niemniej jednak wskazane usterki 

należy naprawić. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali jednogłośnie 

pozytywnie i zaakceptowali wprowadzenie do porządku najbliższej sesji jako pkt 13. 

2) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

stanowiących własność Gminy Bielsk Podlaski stanowi Załącznik Nr 14 do 

protokołu; 

- Pani Wójt poinformowała, że w dniu 20 kwietnia wpłynęły do Urzędu Gminy wyceny 

nieruchomości położonych w obrębie gruntów wsi Pilipki, Krzywa i Grabowiec. Ponieważ 

Kolejna sesja Rady Gminy jest przewidziana dopiero w czerwcu, zwróciła się z prośbą o 

wprowadzenie projektu uchwały do porządku sesji, aby nie wstrzymywać procedury sprzedaży 

wymienionych nieruchomości. Przypomniała, że jeśli wartość nieruchomości przekracza kwotę 

10.000 zł, do jej sprzedaży potrzebna jest zgoda Rady Gminy.  

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali jednogłośnie 

pozytywnie i zaakceptowali wprowadzenie do porządku najbliższej sesji jako pkt 14. 

 

Do pkt 2) 
W sprawach bieżących poruszono następujące tematy: 

- RAISA RAJECKA poinformowała o inicjatywie Stowarzyszenia Edukacji Filmowej dot. 

wyprodukowania filmu „Znachor 2” będącego nawiązaniem do fabuły popularnego filmu z 

1981 r. Założeniem produkcji jest promocja Bielska i okolic. Na produkcję filmu 

Stowarzyszenie dysponuje kwotą w wys. 60 tys. zł, a całe przedsięwzięcie jest szacowane na 

kwotę w wys. 100 tys. zł. Część pieniędzy udało się pozyskać z funduszu obywatelskiego 

Miasta, część przekaże Urząd Marszałkowski, inicjatorzy przedsięwzięcia liczą również na 

wsparcie samorządów lokalnych, poszukują też miejsc w terenie do kręcenia scen filmowych, 

również na terenie naszej gminy. Odczytała pismo w tej sprawie. Ponieważ w budżecie Gminy 

Bielsk Podlaski są pieniądze przeznaczone na promocję, Pani Wójt zaproponowała udzielić 

wsparcia w wys. 5 tys. zł, bo taka wysokość dofinansowania została zaakceptowana przez 

pozostałe Komisje. Pani Skarbnik powiedziała, że w tej sprawie zostanie podpisane 

porozumienie. Radni wyrazili zgodę na udzielenie wsparcia na produkcję filmu w wys. 5 

tys. zł. 
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- Pani Wójt poinformowała, że Sołtys Sołectwa Hołody  prosi o wybudowanie toalety w 

remizie strażackiej w Hołodach oraz wstawienie drzwi garażowych oraz odnowienie elewacji  

budynku. Trzeba również sprawdzić szczelność dachu. Dodała, że miejscowa jednostka OSP 

ma duże tradycje. Jej członkowie wiele lat temu uczestniczyli w pracach na rzecz remizy i 

otoczenia. Pani Wójt poinformowała, że planuje wprowadzić to zadanie do budżetu w czerwcu 

tego roku, bowiem udało się zarezerwować środki na sporządzenie dokumentacji technicznej, 

której wykonanie będzie kosztowało 5-10 tys. zł. Poza tym jest szansa na pozyskanie 

dodatkowych funduszy zewnętrznych (ze współpracy transgranicznej) przewidywanych na 

poprawę bezpieczeństwa, w tym OSP. Do utworzenia toalety niezbędne jest dobudowanie 2 

ścian. prosząc radnych o akceptację wprowadzenia tego zadania, RAISA RAJECKA 

poinformowała, że zbliża się kolejna 90. rocznica utworzenia jednostki OSP w Hołodach, więc 

do tego czasu dobrze by było inwestycję sfinalizować. Jednostka zasługuje na to.  

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a propozycję wprowadzenia do budżetu zadania 

polegającego na  remoncie remizy, w tym budowie toalety w Remizie OSP Hołody 

zaopiniowali pozytywnie. 

 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA odczytała treść odpowiedzi przekazanej Pani Alinie Korszak 

Sołtys Sołectwa Haćki na jej wystąpienie na ostatniej sesji Rady Gminy dotyczące korzystania 

z budynku Ośrodka Kulturalno-Edukacyjnego. Kopię pisma radni otrzymali przed 

posiedzeniem Komisji. Pani Wójt podkreśliła, że obiektu wyremontowanego ze środków Unii 

Europejskiej przez 7 lat nie można wynajmować pobierając opłaty za wynajem.  Konsekwencją 

takich działań może być żądanie zwrotu pieniędzy, jakie gmina otrzymała na tę inwestycję. 

Zwróciła uwagę, że jeśli pomieszczenia są udostępniane np. na zajęcia fitness, wówczas można 

pobrać jedynie kwotę na pokrycie kosztów eksploatacji, czyli m.in. za pobór wody i energii 

elektrycznej. W okresie zimowym są to większe koszty, zwłaszcza jeśli w budynku jest 

elektryczne ogrzewanie. Pani Wójt poinformowała również, że został przygotowany projekt 

regulaminu świetlic wiejskich oraz projekt statutu sołectw. Tekst radni otrzymali przed 

posiedzeniem, natomiast pozostałym sołtysom zostanie przekazany na sesji Rady Gminy. Do 

końca maja 2016 roku można będzie zgłaszać swoje uwagi i propozycje do obu dokumentów. 

W projekcie regulaminu świetlic wprowadzono minimalne i maksymalne stawki opłat, a 

mieszkańcy ustala na zebraniach wiejskich stawki, jakie będą obowiązywały w danym 

sołectwie. Przy organizowaniu imprez wspólnych dla mieszkańców opłaty nie będą pobierane.  

Radny JAN WALENTY PUCHALSKI zapytał, kto ustalił stawki wpisane do regulaminu 

świetlic ?  RAISA RAJECKA wyjaśniła, że regulamin jest dokumentem przyjmowanym przez 

Wójta Gminy w formie zarządzenia. Niektóre sołectwa takie koszty już pobierają, ale są to 

stawki proponowane, które można skorygować uwzględniając stan świetlicy i jej wyposażenie, 

charakter organizowanej uroczystości i czas jej trwania. Po zebraniu uwag zostanie opracowana 

ostateczna wersja regulaminu. 

Radny JERZY PAC zapytał, w jaki sposób przekazywać pieniądze pobrane za korzystanie z 

energii elektrycznej ? Pani Wójt odczytała stosowny fragment regulaminu, gdzie ta kwestia jest 

uregulowana. Koszty zużycia prądu elektrycznego będą wpłacane na rachunek budżetu gminy, 

a opłaty eksploatacyjne będą przeznaczane na potrzeby sołectwa. Radny Puchalski stwierdził, 

że dla mieszkańców sołectwa opłaty powinny być niższe. RAISA RAJECKA wyjaśniła, że jeśli 

mieszkaniec organizuje indywidualnie imprezę, więc będzie ponosił koszty wg zasad 

określonych w regulaminie, natomiast imprezy wspólne dla społeczności sołectwa będą 

nieodpłatne.  

 

- Radni zapoznali się z treścią pisma Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

skierowanego do radnego JERZEGO ONACIKA będącego odpowiedzią na wniosek radnego w 

sprawie poprawy bezpieczeństwa na drodze krajowej Nr 66 poprzez budowę ciągu pieszo-

rowerowego na odcinku jej przebiegu przez miejscowość Augustowo oraz przy ul. Brańskiej w 

Bielsku Podlaskim. Z treści pisma wynika, że inwestycja jest możliwa do realizacji przez 

samorząd gminy po udostępnieniu gminie gruntów pasa drogowego po podpisaniu 
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porozumienia. Pani Wójt powiedziała, że budżet gminy jest zbyt niski, by sfinansować taką 

inwestycję. 

 

-  Wójt Gminy RAISA RAJECKA nawiązała do wniosku złożonego przez Stowarzyszenie 

Diabetyków o dofinansowanie dojazdu na turnus rehabilitacyjny w Juracie w maju 2016 r. 

Odczytała korespondencję dotychczas prowadzoną w tej sprawie, m.in. informację o 

mieszkańcach Gminy Bielsk Podlaski, którzy będą uczestnikami turnusu.  Stowarzyszeniu 

zostało przekazane pismo informujące o możliwości skorzystania z pomocy udzielanej przez 

GOPS (na ogólnych zasadach) na indywidualny wniosek zainteresowanych.  Poinformowała, że 

wpłynęła skierowana do Wójta oraz Rady Gminy  prośba Pani Grażyny P. o udzielenie takiego 

wsparcia. Radni zapoznali się z treścią pisma. Pani Wójt poinformowała, że zostanie ono 

skierowane do GOPS-u, który będzie mógł przyznać pomoc w formie zasiłku celowego pod 

warunkiem spełnienia wymaganych ustawą kryteriów. 

 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała o ogłoszeniu przetargu na likwidację eternitu 

i odbiór odpadów, przygotowywana jest też dokumentacja na remonty świetlic. Powiedziała też 

o spotkaniu z Dyrektorem Głównym Lasów Państwowych, gdzie była m.in. mowa o wspólnych 

inwestycjach drogowych. Pani Wójt przypomniała o dofinansowaniu przez Nadleśnictwo 

przebudowy drogi Pietrzykowo-Szastały-Szkółka Grabowiec w kwocie 375 tys. zł. Jest szansa, 

że na tę inwestycję będzie przyznana tzw. „schetynówka”. Będzie wydzielony specjalny 

fundusz leśny na budowę dróg, z których leśnicy częściej korzystają. Przekazała aktualne 

informacje dot. weryfikacji wniosków na inwestycje w ramach PROW. wniosek Gminy 

znajduje się na ponad 180 pozycji, więc sytuacja jest trudna i nie wiadomo, czy jakakolwiek 

droga  zostanie zakwalifikowana  do realizacji. Jest natomiast szansa na dobrą współpracę ze 

Stowarzyszeniem „Puszcza Białowieska” na remonty dróg lokalnych lub realizację projektów 

na place zabaw dla dzieci.  

 Innych tematów nie zgłoszono. W związku z tym radna IRENA TISZUK o godz. 14.00 

zamknęła posiedzenie. 

 

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

 

     Podpisy obecnych członków:  

     Komisji  

1. TISZUK Irena 

(Prowadzący posiedzenie)) 

………………………… 

2. PAC Jerzy 

 

………………………… 

3. PUCHALSKI Jan 

Walenty 

………………………… 

 

4. SIEMIENIUK Sławomir 

 

……………………….. 

 

   


